



Araslövs GK 4 maj 2023

Närvarande: Tore Bergman, Rolf Svensson, Magnus Törnqvist, Silva Nilsson, Kent Martinsson samt Camilla Breitenfellner via Teams.

Återbud: Leo Kristensson, Gustaf Hagen

- 1) Tore Bergman, ordförande, öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
- 2) Silva Nilsson valdes till sekreterare för mötet. Som justeringsmän förutom Tore Bergman valdes Camilla Breitenfellner och Rolf Svensson.
- 3) Dagordningen godkändes.
- 4) Föregående mötesprotokoll; nr 2023-02 godkändes och lades till handlingarna.
- 5) Rapporter från respektive sektion

Juniorsektionen / Magnus

- Startat en Messengergrupp för Magnus, Jerker, Christian, CC, Linda.
- Kick off med juniorerna den 16/4, endast 13 juniorer kom.
- Försök till "Prova på dag" för juniorer gjordes. 140 lappar delade ut på Färlövs skola, endast 8 ungdomar kom. Troligen var det vädret som ställde till det, regn och kallt.
- Föräldramöte den 27/5. Behövs organisation kring Team Araslövs tävling den 4 juni.
- Team Araslövs tävling hade fel datum på hemsidan och tävlingskalendern. Detta är nu korrigerat, tävlingen är söndagen den 4 juni. Magnus kan inte vara tävlingsledare, är bortrest.
- Håller på att "lansera" Araslövligan, jobbar med de sista detaljerna.
- Magnus Ringdahl, tidigare junioransvarig, har pengar som är juniorernas. Kommer från en tävling förra året då juniorerna "sålde" slag.
- Magnus T ber Leo undersöka att vi får ett swishnummer att använda för sådana ändamål.
- Magnus T vill försöka bryta barriären mellan junior och senior så att junior spelar med senior och senior med junior.
- Ska också försöka få juniorerna att vara mer aktiva på klubbtevälingarna.
- Mattssonska fonden. Pengarna används till "prova på golf" för ungdomar i närområdet. Ett tillfälle är genomfört och fler planeras senare under säsongen.
- Tore uppmanar Magnus att ta hjälp av övriga i styrelsen inför juniortävlingar. Framför allt Tore och Leo.

Araslövs GK 4 maj 2023

Information / Silva

- Medlemsfoldern. Styrelsen och andra berörda; Gustaf, Hanna och Linda har fått första korrektur. Kommentarer är mottagna och nytt korrektur kommer inom kort.
- Informationsplan för alla sektioner är påbörjad och kommer att fyllas på efterhand som datum och aktiviteter skickas till Silva.
- Inbjudan till Nationell Damdag diskuterades. I år blir det Startavgift inkl lunch för 200:-. Restaurangen har reducerat lunchpriset för oss till 100:-.
- Ett "dokument" som kan användas som underlag vid diskussioner med Sponsorer till tävlingar, diskuterades. Tore, Camilla och Silva tar fram detta.
- Innehållet på Medlemssidan på Araslövs hemsida diskuterade. En länk till "Tävlingar" skall läggas direkt under Medlemssidan.

Seriespel / Kent

- Tävlingskansliet behöver en kyl/kylskåp. Camilla fixar detta.
- Herrarnas seriespel är i gång. 6 av lagen var i elden första dagen och med varierande resultat. Mest framträdande var H75-2 som hade hemmamatch och efter omgång 1 toppar sin serie. Laget tog dessutom de två första bruttoplatserna.
- Priserna till herrarnas seriespel är hämtade från COOP Härlöv; sex priser delas ut – 3 till de bästa bruttoresultaten och 3 till de bästa nettoresultaten (där eventuell bruttopristagare INTE får mottaga dubbelt pris)?
- Ost är känsligt att förvara under en hel tävlingsdag, därför behöver tävlingskansliet köpa in en kyl/kylskåp. Camilla fixar detta.

Tävlingssektionen / Camilla

- Funktionärerna vid våra klubbävlingar får en måltidskupong som tack för hjälpen. Framöver kommer denna att märkas med tävlingens namn samt att funktionärerna får använda den till en lunch när som helst. Måste alltså inte vara på tävlingsdagen.
- Viktigt att Tävlingsledare för respektive tävling, direkt när tävlingen syns i GIT, kollar att det står rätt information om tävlingen i GIT.
- Vi skriver i inbjudan till våra tävlingar att man skall betala i förväg för att bli lottade, men ändå slipper det igenom folk som inte gör det. Receptionen kan göra avsteg genom att klicka i att någon betalt men klubben ska ändå erhålla alla tävlingsavgifter för alla startande.



Araslövs GK 4 maj 2023

- ICA Nära i Färlöv - 2-manna scramble i september. Tore och Camilla skickar underlag till Joakim J (butikägare).
- Läkarintyg för Golfbil är ett krav vid klubbävlingar. Undantag: Deltagare med tillstånd från sin hemmaklubb eller tillstånd från SGF får använda transportmedel.

Medlemssektionen / Rolf

- Väldigt få anmälda till Söndagsträffen 7 maj. Vi måste göra ytterligare reklam för denna nya sociala grupp. Nästa tillfälle är söndagen den 21/5.
- Ansökan är gjord hos RF-SISU Skåne för medel för aktiviteter för 65+.

6) Uppföljning, utestående punkter

- Inga punkter noterades.

7) Ekonomi/Budget / Leo

- Inget noterades eftersom Leo är frånvarande.

8) Golfbanebolaget / Gustaf

- Otroligt kul att deltagandet ökat igen på våra tävlingar. Snyggt jobbat och bra kommunicerat!
- Gustaf framförde ett antal förslag på förbättringar som TK tar med sig till kommande tävlingar. Bl a föreslog han att juniorerna skulle kunna vara mer delaktiga i samband med prisutdelning och sälja lotter eller andra jippon. Viktigt att varje tävling blir unik. Förslag på instruktionsvideo hur olika spelformer spelas framfördes.
- Norra Banans hål 16 är inte fullt spelbart ännu och tyvärr var skyltningen fel. Gustaf har haft möte med greenkeepers för att förbättra detta nu och för framtiden.
- Arbetet på Södra Banan kommer inte att påbörjas förrän tidigast 1 oktober. Det innebär att vi kan återuppta de tävlingar vi hade i andra halvan av september.
- Vi ser tyvärr en nedgång på medlemssidan där vi saknar 200 medlemmars betalningar. Vi ska nu analysera bortfallet och återkommer.
- Golf sverige signalerar nedgång generellt och samma tendens syns i Danmark. Många anläggningar har det tufft och tvingas till drastiska åtgärder. Vi kommer att möta nya förutsättningar under en tid och kanske på lång sikt. Detta är viktiga frågor för Araslövs drift och framtidsänk.

9) Övrigt

- Styrelseutflykten skjuts till hösten – KGK eller Örestad GK



Araslövs GK 4 maj 2023

- GIT-utbildningar till nya (och gamla) funktionärer. Viktigt att fler kan GIT i klubben.
- Tore har haft ett möte med Martin från RF SISU angående olika möjligheter med Idrott Online.
- Klubbtröjor till serielag, junior, alla medlemmar diskuterades. Tore tar en diskussion med Linda i Shopen.
- Tore uppmanar åter igen alla i styrelsen att ta hjälp av varandra.
- Svårt för medlemmar att hitta lediga tider på helgerna, särskilt förmiddag. Det är uppbokat så långt som 3 veckor framåt. Tore kollar upp och diskuterar med Gustaf.
- Viktigt att varje sektion registrerar sina möten på Idrott Online, s k Lärgrupper. Redovisning kan ske när man träffas minst 45 min. Rolf, Magnus och Camilla har inloggning.

10) Nästa Styrelsemöte

- Torsdagen den 15 juni kl 18.00 i Gladan.
- Inbjudan till representant från Araslöv Golfbane AB går till Hanna, då hon var sjuk denna gång.

11) Mötet avslutas

Kristianstad 2023-06-15

Tore Bergman, Ordförande

Vid protokollet: Silva Nilsson

Justeras: Rolf Svensson

Justeras: Camilla Breitenfellner